
AB afd. 21 - Tyttebærhusene 

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag, den 5. september 2019. 

1: Gennemgang af diverse informationer  
 fra administrationen / organisationsbestyrelsen 
 Der blev aftalt fælleskørsel til kursus 02.10. 

2: Konstituering 
 Bjørn blev valgt til næstformand.  
 De 3 repræsentanter til repræsentantskabet  bliver:   
   Ernst Jakobsen 
   Bjørn Hamann 
   Max Bojsen 

3: Bestyrelsesmøder  -  1. mandag i måneden kl. 19 -21 i Skovhuset 
   07.10.  -  04.11.  -  02.12. 
 Vi vurderer, hvor tit vi skal mødes efter nytår. 

4: Beboerinformation. 
 Referat fra vores bestyrelsesmøde kan ses på AB’s hjemmeside og bliver  
 ophængt i vaskehusene. Derudover planlægger vi en facebook side for afdeling 
 21, hvor Bjørn bliver administrator. 

5: Diverse opgaver 
 Koldtvandsmålere  -  Det blev besluttet, at administrationen laver et oplæg 
 vedr. installation af målere i hver bolig. Bestyrelsen ser gerne, at oplægget  
 er klart til januar 2020, så vi har tid til at drøfte det inden afdelingsmøde i  
 august 2020. 
 Haveaffald  -  I og vi har fået en kort meddelse om, at haveaffald ikke mere 
 må lægges i skoven. Vi har fået at vide, at man planlægger et anlæg som i  
 Blåbærhusene, men at der er nogle vanskeligheder med byggetilladelser.  
 Regner med at få mere info snarest. 
 Parkering af trailere og campingvogne  -  Vi kan konstatere, at der holder 
 trailere på parkeringområdet hele året. Det er tidligere besluttet på et   
 afdelingsmøde, at man mod betaling kan leje parkeringsplads til trailere og  
 campingvogne fra april til og med oktober. Det bliver ikke rigtigt overholdt.  
 Derfor vil bestyrelsen på forsøgsbasis foreslå, at vi benytter de ledige arealer 
 ved vaskehusene til  gratis helårs trailerparkering. Det kunne samtidig give  
 plads og mulighed for, at tilbyde enkelte betalte pladser til helårsparkering af  
 campingvogne. En forsøgsordning, der skal evalueres på afdelingsmødet i 2020. 
 Fællesspisning i Skovhuset  -  Vi vil gerne genoplive fællesspisning i   
 Skovhuset. Tænker at 4 gange årligt vil være passende. I første omgang  
 arbejdes der på et julearrangement kun for Tyttebærhusene. På sigt også med 
 deltagelse af Blåbærhusene, hvis de er interesserede. Tovholdere er Carsten og 
 Bjørn. 



Lys ved indgangsdøre  -  Nogle har givet udtryk for, at lyset over indgangsdørene er 
så kraftigt, at det er generede om natten indendørs. Der var et forslag om, at der ved 
udskriftning blev anvendt nogle lidt svagere pærer. 

Afdelingsbestyrelse afd. 21  -  Tyttebærhusene 
Valgt 27.08. 2019 

Formand:  Max Bojsen, Arendalsvej 403 
   2330 3036   mail: max@bojsen.info 

Medlem:  Ernst Jakobsen, Arendalsvej 311  valgt for 1 år 
   2084 2037   mail:  eaj.52@youmail.dk 
   
Medlem:  Jacob Hansen, Arendalsvej 327      valgt for 1 år 
   2571 5805 mail: svendjacob@gmail.com  

Medlem:  Lena L. Jensen, Arendalsvej 381 
   5041 3686 Mail: lenaljensen@hotmail.com 

Næstformand: Bjørn Hamann,  Arendalsvej 405 
   8171 0303  mail:  b.hamann@hotmail.com 

Suppleanter:  Inger Hansen (Kris)  Arendalsvej 407 
   2040 7752   mail:  sosill11@gmail.com 
  
   Carsten N. Andersen, Arendalsvej 375 
   8682 8731  -  26358731   mail:  jycar@youmail.dk 

Medlemmer af repræsentantskabet for afd. 21: 

   Max Bojsen 

   Ernst Jakobsen 

   Bjørn Hamann 
  

        ref. 08.09.2019 
        Max Bojsen
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